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Jaarverslag Algemene Ledenvergadering Plaatselijk Belang Katlijk 
Datum: 9 februari 2018, aanvang  19.30 uur 
Locatie: Thomastsjerke te Katlijk 
 

    
 

 Onderwerp Actie door 

   

1. Opening  

 De voorzitter, Harm Wierda, heet alle aanwezigen van harte welkom. 
Een bijzonder welkom: wethouder Siebenga, medewerkers van de gemeente, 
belast met alle zaken die in ons dorp spelen, en Marc Jense. Verder natuurlijk de 
vertegenwoordigers van de politieke partijen, leden van de participatieraad, 
vertegenwoordigers van de Plaatselijk Belangen uit de omgeving en wijkagent 
Peter van Harten .   
Er zijn afmeldingen ontvangen van Sjoukje de Vries, Rik Visser, Jan Dol en 
Hendrik Kromkamp.   

 

   

2. 
 

Notulen van de ledenvergadering van 10 februari 2017. 
Het verslag  is gepubliceerd op de website www.katlijk.nl en wordt zonder 
opmerkingen vastgesteld. 

 
 

   

3. Financieel jaarverslag door penningmeester Maurits Koenen  

 Het financiële verslag 2017 en begroting 2018 ligt ter inzage op tafel. Maurits 
geeft hierop een toelichting. 
Jos Boelhouwer stelt een vraag over de kruidenbitter en Marian Dijkstra over de 
Raaptepper, Maurits geeft hierover uitleg.  

 

   

4. Verslag van de kascommissie, bestaande uit Henk Waslander Hans 
Zaadnoordijk, Adrie Ruitenbeek 

 

 Hans Zaadnoordijk is aanwezig  en heeft samen met Henk Waslander de 
boekhouding gecontroleerd. Behoudens een opmerking zag dit er prima uit en  
kan er volgens Hans Zaadnoordijk décharge aan de penningmeester kan worden 
verleend. Dit wordt vervolgens gedaan en Maurits wordt bedankt.   

 

   

5. Verkiezing nieuw kascommissielid  

 De kascommissieleden worden bedankt. Kascommissieleden voor volgend jaar 
zijn Hans Zaadnoordijk en Adrie Ruitenbeek. Nieuw reserve kascommissielid is 
Sijtie Peckelsen. 

 

   

6. Verslag van het bestuur over het jaar 2017 en vooruitblik 2018  

- Plaatselijk Belang heeft  210 leden.   

- Het bestuur bestaat uit zes personen.   

 

http://www.katlijk.nl/
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- Maandelijks vergadert  het bestuur bij de bestuursleden thuis. Het zijn  
constructieve vergaderingen, maar vooral met een zeer goede  sfeer, kortom 
een uitgebalanceerd  team met elk lid zijn specifieke kwaliteiten.  

 

- 26 september 2017 is een gitzwarte dag in de geschiedenis van Katlijk. In de loop 
van de morgen werd duidelijk dat er twee levenloze lichamen  waren 
aangetroffen in boerderij ’De Moskoupleats’ aan de Schoterlandseweg. In de 
loop van de dag werd de jongste zoon van het gezin opgepakt als dader.  
De hele landelijke pers viel die dag het dorp binnen op zoek naar nieuws en 
vooral details over het getroffen gezin.  
We spreken als bestuur onze waardering uit over de manier waarop 
dorpsgenoten, die door de pers werden lastiggevallen, zijn  omgegaan met de 
situatie. Ook waardering voor de gemeente voor de manier waarop zij ons als 
dorp hebben gesteund, geadviseerd en op de hoogte gehouden hebben van de 
actuele stand van zaken en hoe zij de familie van de slachtoffers hebben 
opgevangen en  begeleid.  
De leeftijdgenoten van de jongste zoon van het gezin zaten met veel vragen. 
Met behulp van Slachtofferhulp, Jeugdzorg en Justitie zijn er twee  
bijeenkomsten georganiseerd. Er zijn ook enkele individuele gesprekken 
gevoerd.  
Vanaf deze plaats wensen we de familie heel veel sterkte toe! 
 

 

- Er vindt regelmatig overleg met medewerkers van Gemeente Heerenveen over 
diverse zaken. Dit gebeurt in een positieve en  constructieve sfeer.  
Onder andere hebben we dit jaar overleg gehad over: 

- Kruising Bisschoplaan, W.A. Nijenhuisweg, gesproken over het 
aanbrengen met verf van een cirkel op het wegdek.  De afdeling Verkeer 
van de Gemeente ziet hierin geen toegevoegde waarde ten opzichte van 
de huidige (piano) markering. 

- Eenrichtingsverkeer Aaltjelaan, de huidige situatie wordt gehandhaafd. 
Als hier toevoegingen op zijn van de gemeente,  dan horen we het 
graag. 

- Naar aanleiding van opmerkingen vanuit de buurtvereniging De Buurtjes 
van de WAN hebben we de Gemeente gevraagd wat we kunnen doen 
aan snelheidsbeperking op de W.A. Nijenhuisweg. Harm had hiervoor 
een voorstel over een ‘schandpaal’. Reactie van gemeente volgt. 

 

   

 Activiteiten uitgevoerd of ondersteund door PLAATSELIJK BELANG Katlijk  

- ‘Ketlik klear foar 2016/2017’,  
Met inzet van vrijwilligers uit het dorp, zijnde Jan Dol, Jan Gorter, Jan Ype 
Holtrop en Hans Zaadnoorddijk zijn de voetbaldoelen, de opgeknapte 
tafeltennistafel, de picknickbankjes in Katlijk geplaatst.  
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Op een zonnige zaterdag in september 2017 hebben we hier een feestelijk 
openingstintje aan gegeven. Zo heeft de voetballende jeugd het speelveld 
officieel in gebruik genomen, was er een dankwoord en presentje voor de 
vrijwilligers. Onder het genot van een drankje en lekkers was dit met een 30-tal 
volwassen inwoners en 20 kinderen een geslaagde activiteit.  
 

- Dodenherdenking op  4 mei 2017, was bijeenkomst met prachtige gedichten 
door leerlingen van de Tjongerschool, muziek van Famke Anne en Teke. Als 
spreker was Hylke Speerstra aanwezig met een indrukwekkende toespraak. 
 

 

- Aan het dorpsfeest Katlijk/Mildam verstrekt Plaatselijk Belang Katlijk alleen een 
financiële bijdrage en hebben geen rol in de organisatie hiervan. 
 

 

- Kidsdisco in d’Herbergh op 20 oktober 2017. Dit jaar helaas met een minimale 
opkomst van kinderen. Echter met een prima sfeer mede door DJ Appy. 
 

 

- Fakkeloptocht 21 december 2017, een overweldigende opkomst van ongeveer 
35 kinderen. Met de fakkels ging het achter de heilige Thomas aan naar de 
klokkenstoel. Moonbear hield op eigen verzoek een mooie toespraak voor de 
aanwezigen. Vervolgens werden de klokken geluid door Lammert Sloothaak en 
Jan Dol. Dekinderen hebben ook volop de klokken laten luiden en de eerste 
geesten verjaagd. Daarna was er voor iedereen warme chocomelk met wat 
lekkers in de Thomastsjerke.  
 

 

- Midwintermarkt op 30 december 2017. 
Als bestuur van Plaatselijk Belang Katlijk hebben we samen met de vrijwilligers 
ons best gedaan om er een mooie dag van te maken. Alle 15 marktkramen 
waren bezet met een mooi gevarieerd assortiment lokale handelswaar en waren 
er lokale muzikanten, nl. Katmarfolk uit Bontebok.  
De kerkcommissie zorgde voor de inwendige mens. 
Met een welkomstwoord aan de klokkenluiders werd door Harm de aftrap 
gegeven van deze dag.  
Ook in de media werd er volop aandacht aan gegeven.  Zo werd er o.a. op 28 
december ’s ochtends tussen 07.30 en 08.30 een interview live uitgezonden op 
radio Omrop Fryslân.  
 Iedereen die zijn steentje heeft bijdragen aan deze midwintermarkt/Sint 
Thomasluiden, heel hartelijk bedankt voor deze weer zeer geslaagde dag! 
 

 

 Algemeen 
We willen ook zeker niet onbenoemd laten de zeer prettige samenwerking met 
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Plaatselijk Belang Mildam, met wie we over diverse onderwerpen/activiteiten 
nauw en vooral plezierig contact hebben. Zo trekken we samen op in ons 
overleg met Vermilion, hebben we plannen gemaakt voor een evenementendag 
op 15 september 2018, hierover straks meer. 

   

 Activiteiten 2018  

- Reguliere overleggen, met  Gemeente Heerenveen en Plaatselijk Belang Mildam, 
het eerstvolgende overleg met PB Mildam  is gepland op 21 maart a.s.,  
Ook is er binnenkort een overleg gepland met Gemeente Heerenveen, alle 
Plaatselijke Belangen in de gemeente en Vermilion.  
 

 

- Dodenherdenking  In 2018 hebben we onze dorpsgenoot Nina Pekkelsen bereid 
gevonden om een toespraak te verzorgen tijdens de dodenherdenking. De 
organisatie voor deze bijeenkomst wordt gedaan samen met onze collega’s van 
Plaatselijk Belang Mildam. 
 

 

- Fakkeloptocht op 21 december 2018 
 

 

- Midwintermarkt op zaterdag 29 december 2018  
 

 

- Norwell fitnesstoestellen – Maurits geeft een toelichting op de plannen om een 
fitnessparkje aan te leggen op het sportveld. We hebben de plannen bekend 
gemaakt op de website en Facebook, na hierop positieve reacties te hebben 
ontvangen, hebben we besloten door te gaan met het maken van plannen.  
Door de leverancier wordt verzorgd dat er minimaal twee jaar een persoon komt 
om les te geven, dit zien wij als een groot pluspunt.  
Eind maart/begin april 2017 wordt een reactie verwacht op de eerste subsidie-
aanvragen. We doen ons best om via meerdere kanalen dit project te kunnen 
financieren. Voor meer informatie zie www.katlijk.nl.   
 

 

- Dorpscanon – dit is een digitaal platform welke gevuld kan worden met de 
geschiedenis van Katlijk. Als Plaatselijk Belang zien wij graag de geschiedenis van 
Katlijk op dit platform verschijnen.  Harm heeft hierover gesproken met Gerard 
Thijssen, hij verwees naar het boek ‘Katlijk door de eeuwen heen’ deze 
informatie is beschikbaar op diskette. Als er vrijwilligers in het dorp zijn die zich 
hiervoor willen inzetten, dan horen we dit graag.  
Zie ook www.dorpscanon.nl  
Eesger vertelt hierover straks meer.  
 

 

-  Plusmienskip / evenementendag 2018 (zie agendapunt 12) 
Hier vertelt Wiebe Nijlunsing straks iets over. 

 

http://www.katlijk.nl/
http://www.dorpscanon.nl/
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7. Vanuit de commissies:  

 We hebben de commissies gevraagd of zij een korte toelichting willen geven op 
hun activiteiten van 2017 en plannen in 2018. 
 

 

 Doarpshelp Ketlik/Mildaam  

 
- 
 

Menno de Bruin geeft een korte toelichting 
Er staan 33 vrijwilligers geregistreerd bij Doarpshelp Ketlik / Mildaam! 
Ze bezoeken contacten, organiseren wandel- en bezoekregelingen hopen zo een 
aantal personen te betrekken bij alles wat hier gebeurt en eenzaamheid te 
voorkomen. Af en toe vervoeren van personen naar het ziekenhuis in 
Heerenveen, verlenen van hulp bij aanvragen bij instanties en helpen bij 
eenvoudige klusjes. Betrokken bij het gebruik van de duofiets in Midam. 
Met Plaatselijk Belang Mildam is de mogelijkheid van een maandelijkse 
koffieochtend in Hof van Schoterland onderzocht. Zo is er een bezoek gebracht 
aan de reeds bestaande koffieochtend in het Trefpunt in Mildam. Hier is iedere 
derde dinsdag van de maand een voor ieder toegankelijke koffieochtend. Dat is 
voldoende. Op 20 september 2017 was de jaarlijkse vrijwilligersavond, hierbij 
werd o.a. de duofiets gedemonstreerd en werden ervaringen uitgewisseld. 
De werkgroep (7 personen) komt een keer per twee maanden bij elkaar  
om te overleggen en ervaringen uit te wisselen.  

 

   

 Lopers voor Rollers  

 In verband met de afwezigheid van Hiltsje Oenema en Ina Bredewout verteld 
Attje de Vries over Lopers voor Rollers.  
Op 17 mei 2017 was de 15e editie van Lopers voor Rollers. Iedereen werd 
ontvangen met het orgel Dorus welke op het plein stond. Wethouder Coby van 
der Laan was voor deze speciale editie aanwezig voor een welkomstwoord en 
dankwoord voor de commissie en vrijwilligers.  
’s Ochtends een loopronde en bezoek bij de boerderij van familie Jongsma aan 
de W.A. Nijenhuisweg. Een prima verzorgde lunch in de Thomastsjerke, met 
eigengemaakte kroketten aangeboden door Kwartier Noord. ’s ‘Middags was er 
muziek van Myriam Lindemann en Lammert Mink die deze middag 
meezingmuziek verzorgden met voor iedereen  een lekker advocaatje en 
nootjes. Alle deelnemers hebben genoten van deze prachtige dag! Op naar de 
16e editie in 2018. Hiervoor wordt nog wel gezocht naar financiële 
ondersteuning.    

 

   

 De Raaptepper 
Marian Dijkstra geeft met behulp van een beamer een presentatie over 
dorpskrant “de Raaptepper”. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  Blad 6 van 10 

 

 

 

 

De redactieleden worden voorgesteld en Marian vertelt over de rolverdeling 
binnen de redactie. Tevens geeft ze een toelichting op het samenstellen van de 
inhoud van de krant.  

   

 
 
 

Websitebeheerders www.katlijk.nl   
Eesger Toering heeft een Powerpoint presentatie voorbereid waarbij hij beelden 
via de beamer laat zien. Samen met Lammert Sloothaak verzorgt hij de website 
www.katlijk.nl. Lammert is bij vele activiteiten in het dorp aanwezig voor het 
maken van foto’s. 
Een klein stukje geschiedenis. In 1998 heeft de heit van Eesger de eerste website 
voor Katlijk actief gemaakt. In de afgelopen 20 jaar wordt geprobeerd om de 
dorpshistorie van Katlijk op te bouwen. Vanaf 2006 tot najaar 2017 heeft Kees 
Torenbeek de website verzorgd. Geprobeerd wordt om de oude Raapteppers 
zoveel mogelijk digitaal op de website te zetten.  
Eesger wil zich graag inzetten om de dorpscanon op te zetten en wil proberen 
om met omliggende dorpen een dorpsarchief samen te stellen.     
Als er mensen zijn die hier hun bijdrage aan willen leveren, dan zijn ze welkom 
en kunnen ze zich hiervoor aanmelden. 
 

 

 Harm bedankt de commissieleden voor hun verslag en de commissies voor hun 
inzet in het afgelopen jaar. 
 

 

8. Bestuur 2018.  
Aftredend en niet herkiesbaar zijn Tine Hollander en Attje de Vries. 
Aftredend en herkiesbaar Harm Wierda. 
Als nieuwe bestuursleden worden voorgesteld Focco Annema en Rik Visser.  
Tegenkandidaten konden zich  tot een uur voor de vergadering melden, hiervan 
is geen gebruik gemaakt. Focco en Rik worden als bestuurslid benoemd. Er 
wordt afscheid genomen van Tine en Attje, naast mooie woorden van dank 
wordt hun een bloemetje en een etentje aangeboden. 

 

   

9. Mededelingen van onze wijkwethouder S. Siebenga  

 Siebenga benadrukt het belang van de Plaatselijke Belangen in de dorpen. Voor 
de Gemeente is het belangrijk dat er vanuit de dorpen personen actief zijn en de 
schakel zijn naar de Gemeente. Siebenga is blij dat er nieuwe bestuursleden zijn 
gevonden. Er is een dankwoord voor Tine en Attje voor hun inzet, zij ontvangen 
namens de Gemeente een theaterbon voor het Posthuis.  

 

 Siebenga stopt binnenkort met zijn werkzaamheden als wethouder. Het is dan 
ook de laatste keer dat hij in deze rol aanwezig zal zijn op de ALV van PB van 
Katlijk. Hij memoreert dat in zijn 24 jarenlange loopbaan er altijd weer specifieke 
onderwerpen zijn die tijdens de jaarvergaderingen van Plaatselijke Belangen 

 

http://www.katlijk.nl/
http://www.katlijk.nl/
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naar voren komen. Zo noemt hij het onderwerp de ‘schandpaal’ voor de te 
harde rijders in het dorp.  

 Namens de Gemeente uit Siebenga zijn complimenten aan de voorzitter Harm 
voor zijn inzet na het drama op 26 september 2017.   

 

 Siebenga is aanwezig geweest bij de midwintermarkt op 30 december jl. , een 
altijd weer gezellig evenement met een prima sfeer. Katlijk is een klein dorp met 
heel veel energie, kortom een noflik doarp. 

 

 De Gemeente heeft de subsidieaanvraag ontvangen voor het fitnesspark in 
Katlijk. De Gemeente heeft zich georiënteerd bij andere locaties waar een 
soortgelijke opzet is geweest en wat de ervaringen zijn. Die zijn niet overal 
onverdeeld positief. Heerenveen Noord heeft ook  een subsidieaanvraag voor 
een fitnesspark ingediend.  Binnenkort wil de Gemeente een afspraak met beide 
partijen om hierover in gesprek te gaan. 

 

   

10. Gasboring Vermilion 
Harm heeft de Gemeente gevraagd een toelichting te geven op de huidige stand 
van zaken omtrent de gasboringen door Vermilion. 
Hiervoor krijgt Marc Jense het woord. Na de ontstane onrust ten gevolge van de 
gasboring onder Skoatterwâld vanuit de  Gemeente Opsterland is in de 
gemeente Heerenveen het Gasteam opgericht. Vervolgens krijgt wethouder 
Siebenga het woord en geeft in grote lijnen de huidige situatie weer. In 
Langezwaag worden er drie verschillende boringen verricht. Voor de boringen in 
Nieuwehorne gaat de Gemeente zich verzetten tegen iedere nieuwe vorm van 
gaswinning. Waar de Gemeente een advies kan indienen, wordt dit gedaan. Het 
Ministerie van Economische Zaken bepaalt echter  uiteindelijk of er wel of niet 
gas mag worden gewonnen. N.a.v. een ingediend advies is Vermilion niet 
verplicht om een 0-meting uit te voeren bij de gaswinning  in Langezwaag. Iin 
Nieuwehorne is dit wel verplicht. De minister heeft wel toegezegd een 
vooropname te doen alvorens een boring wordt verricht.  
Bij Vermilion zijn de twee contactpersonen vertrokken, er wordt contact gezocht 
met Vermilion, maar onduidelijk is wie de nieuwe contactpersonen zijn.  
Wiebe Nijlunsing van Plaatselijk Belang Mildam neemt vervolgens het woord. 
Er zijn veel vragen over hoe en waar 0-metingen worden uitgevoerd. 
Wiebe wil in gesprek met Vermilion over de te volgen procedure inzake de 0-
metingen en wil graag de toekomstplannen weten. Nu worden we steeds weer 
verrast met mededelingen over toekomstige boorlocaties. Vorige week werden 
we via de pers weer geconfronteerd met nieuwe plannen in Gemeente 
Westelingwerf. Het ontbreekt aan medewerking door Vermilion.  
Gemeente Heerenveen is bezig met het maken van een communicatieplan. Op 
14 maart 2018 staat dit bij de gezamenlijke bijeenkomst  centraal. 
Gemeente zou ook open moeten staan voor vragen vanuit de inwoners. 
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Wiebe en Harm zijn de contactpersonen vanuit de verschillende Plaatselijk 
Belangen  als het gaat over gaswinning.  We krijgen niet boven tafel wat we 
willen weten, dit leidt tot frustratie en ongeduld van onze zijde. 
Eesger Toering vewijst naar een  artikel in de krant over Oude-/Nieuwehorne, 
waar maatschappelijke middelen door Vermilion ter beschikking worden 
gesteld. Sommige dorpen stellen dat het ene het andere niet uitsluit. 
Harm heeft gemeente laten inventariseren welke Plaatselijke Belangen  hier 
gebruik van maken. Er wordt een vraag gesteld over wat een 0-meting precies 
inhoudt. Wiebe Nijlunsing licht dit toe.  In Friesland moet een 0-metingsplan 
worden gemaakt, welke vervolgens  door de bodemdalingscommissie Friesland 
goedgekeurd moet worden. Als Plaatselijke Belangen  willen we graag inzicht in 
deze plannen.  
Wethouder Siebenga: 
Gaan binnenkort in Gesprek met Vermilion. 
Welke gebouwen komen in aanmerking voor een 0-meting en waarom.  
Tevens verteld de wethouder over nieuwe energiewinningsplannen door A-
ware. Deze plannen zijn nog in ontwikkeling.  
Tino van der Ven: De aanvraag voor financiële vergoedingen bij Vermilion in 
Oude-/Nieuwehorne zijn door verenigingen en stichtingen gedaan en niet door 
Plaatselijk Belang.  

   

 Edmee stelt dat ze indertijd is komen wonen in een ROM gebied en vraagt zich 
af wat hiermee is gebeurd? Ze is ziek geworden en vraagt zich af of dit te maken 
heeft met de pesticiden voor de aardappelteelt vlakbij haar huis. Ze stelt verder 
dat er planten/bloemen zijn verdwenen en het waterpeil is gestegen. Ze vraagt 
of iemand iets meer over het ROM kan vertellen. Dat is helaas niet het geval.  

 

   

11. Happen met Ketlikers 2.0 op 7 juli 2018 
Op zaterdag 7 juli 2018 vanaf ongeveer  17.00 uur wordt ‘Happen met Ketlikers 
2.0’ georganiseerd op het dorpsplein in Katlijk.  
Moesten we vorig jaar nog wennen aan het idee, zo proberen we dit jaar deze 
dorpsactiviteit wel door te laten gaan met genoeg enthousiaste deelnemers.  
Nadere informatie volgt te zijner tijd. Mocht iemand hierover ideeën hebben, 
deze zijn van harte welkom! Een oproep aan iedereen om hier aan mee te doen! 

 

   

12. Evenementendag 15 september 2018 
Wiebe Nijlunsing, voorzitter van Plaatselijk Belang Mildam geeft hierop een 
toelichting. 
In het kader van Culturele Hoofdstad is er op het plein bij de Thomaskerk op 3, 
4, en 5 juni een voorstelling “de klok en het meisje”.  Kaarten hiervoor zijn te 
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bestellen via de website van het Oranjewoud festival. 
 

 Activiteiten in het kader van LF2018:  “PlusMienskip”  is ontstaan vanuit één van 
de themagroepen van de dorpsvisie van Mildam.  PB Mildam is hiervoor in 
contact gekomen met  ‘Keunstwurk’,  zij stellen subsidie beschikbaar, mits er 
een goed gefundeerd plan ligt voor een evenement. Kunstenaar Marcel Prins uit 
Jubbega, hij is een enthousiast bouwer in de ecokathedraal, is aangetrokken om 
het plan mede tot een succes te maken. . 
Rode draad van het project is in de dorpen ‘plussen’ weer te geven, voorbeelden 
worden genoemd.  Het idee is dit samen met Mildam, Katlijk en Bontebok te 
organiseren. Op  27 april 2018 zal de eerste verbinding worden gemaakt tussen 
de drie dorpen. Er is hiervoor een projectgroep opgezet.   
Naast Keunstwurk is er ook bij het Mienskipsfûns een financiële bijdrage 
aangevraagd. Er worden vrijwilligers gezocht die hieraan mee willen werken, zij 
kunnen zich melden bij Harm Wierda of Wiebe Nijlunsing.  
De ecokathedraal in Mildam gaat ook actief meewerken binnen de plannen, zo 
zullen er workshops worden georganiseerd, die op meerdere plekken kunnen 
worden gehouden. De evenementendag van 15 september vindt voor  Katlijk 
plaats op de “Zijn-plek”.  Voor dit evenement  is een werkgroep samengesteld 
om het programma samen te stellen.  

 

   

13. Rondvraag  

 Enkele inwoners in de omgeving van het winterwonderfeest in Katlijk vragen 
zich af of er ook een andere locatie gevonden kan worden voor dit jaarlijkse 
tentfeest. Er is sprake van geluidsoverlast tijdens en vernielingen na afloop van 
het feest.  Plaatselijk Belang wil wel een bemiddelde rol spelen .  
 

 

 Sjoukje de Vries vraagt of er ook een AED in het dorp kan worden geplaatst. Zij 
wil wel ingezet worden bij het zoeken naar mogelijkheden of het organiseren 
hiervan. Verwezen wordt naar hartnu.nl en de succesvolle actie die onlangs in 
Jubbega 9 AED’s heeft opgeleverd. In Mildam is een AED aanwezig in de 
sportkantine.  Plaatselijk Belang zet dit onderwerp weer op de agenda om te 
bespreken. 
 

 

 Hans Bijen vraagt of er iets bekend is over de komst van glasvezel.  Dit is een 
heel moeizaam proces. Er zijn nog zogenaamde ‘witte gebieden ’die alleen een 
koperleiding hebben, zij moeten binnen drie jaar een aansluiting hebben.  
In Katlijk is een wit en grijs (wel kabelaansluiting)  gebied. Deze mogen niet 
zomaar door de overheid worden aangesloten (i.v.m. concurrentie 
marktpartijen).  
Kabel Noord heeft een tender gewonnen om de witte gebieden aan te sluiten.  
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14.  Sluiting ledenvergadering door de voorzitter  

 Geen punten meer aan de orde zijnde wordt de vergadering gesloten en is er 
koffie/thee verkrijgbaar. Na de pauze vertelt wijkagent Peter van Harten over 
zijn beroep en is er de gelegenheid tot het stellen van vragen. Harm bedankt alle 
aanwezigen voor hun aanwezigheid en bijdrage aan deze vergadering.  
 

 

15. Koffie/thee pauze  

16. Wijkagent Peter van Harten  
Peter stelt zich voor en vertelt over zijn werk als wijkagent voor onder andere 
Katlijk en over wat hij zoal meemaakt tijdens zijn werk en wat er zich in Katlijk 
zoal heeft voorgedaan de laatste tijd. Opvallend is het aantal meldingen van 
verdachte situaties/personen in het dorp. 
Peter wijst op het belang van een buurtapp om elkaar te kunnen informeren bij 
noodsituaties. 
Peter van Harten is bereikbaar via het telefoonnummer 0900 8844 of per e-mail 
via peter.van.harten.1@ politie.nl 
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